
 

Dobrý večer, 

 

chtěl bych si touto cestou stěžovat na zimní údržbu cest, co se týče protahování. Nemluvím jen za 

sebe, ale i za sousedy a i za lidi které potkávám a s kterými hovořím, kteří mají problém jen se 

projít nebo si dojít pěšky nakoupit. Protahuje se pozdě, když už je to uježděné a  také málo. 

Byl bych rád kdyby se to dalo probrat i v rámci jednání na zastupitelstvu. 

 

Děkuji za pochopení. 

 

S pozdravem Martin Vondráček s rodinou 

 

 

 


